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VIDEO: Šéf evropské diplomacie konečně řekl
pravdu a na španělské televizi prohlásil, že ví přesně,
jak zastavit válku na Ukrajině! Prostě přestaneme
Ukrajině dodávat zbraně a Ukrajina se za pár dní
sama vzdá a válka skončí. Josep Borrell vysvětloval
postoj Bruselu, proč Evropská unie chce nadále
vyzbrojovat Ukrajinu, že by se z ní po kapitulaci a
porážce prý stal stejný loutkový a pro-ruský stát
jakým je Bělorusko! Rusko právě odstoupilo od
smlouvy o konvenčních silách v Evropě! A proč po
Rudém náměstí jel jenom 1 tank a pár typů
zbraňových komplexů? Putinův děsivý vzkaz!
Vedoucí kolotoče ⋮
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VIDEO: Šéf evropské diplomacie konečně řekl pravdu a na španělské televizi
prohlásil, že ví přesně, jak zastavit válku na Ukrajině! Prostě přestaneme Ukrajině
dodávat zbraně a Ukrajina se za pár dní sama vzdá a válka skončí. Josep Borrell
vysvětloval postoj Bruselu, proč Evropská unie chce nadále vyzbrojovat Ukrajinu, že
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by se z ní po kapitulaci a porážce prý stal stejný loutkový a pro-ruský stát jakým je
Bělorusko! Rusko právě odstoupilo od smlouvy o konvenčních silách v Evropě! A
proč po Rudém náměstí jel jenom 1 tank a pár typů zbraňových komplexů? Putinův
děsivý vzkaz!

Šéf evropské diplomacie Josep Borrell se postaral o pořádný poprask a Kyjev začal vřískat,
že to není pravda, že je to pomluva a dezinformace, že ukrajinská armáda by bojovala dál a
konflikt by se rozrostl do celé Evropy. O co se vlastně jedná? Borrell totiž na španělské
televizi pronesl řečnické konstatování, když moderátorovi pořadu El Intermedio řekl
[1], že zná recept na okamžité zastavení války na Ukrajině.

Jednoduše prý stačí, když EU a obecně kolektivní Západ přestane Ukrajině dodávat zbraně
a Ukrajina se za pár dnů sama vzdá a kapituluje, čímž válka skončí. Chceme ale takový
konec války? Borrell si položil otázku, za jakou cenu by tento konec války byl a začal líčit
situaci, že by se Ukrajina stala okupovanou zemí a loutkovým státem bez svobody stejně,
jako je teď Bělorusko. A takovou budoucnost prý EU nechce.

0:00 / 0:00

Výrok Josepa Borrella vyvolal poprask zejména v Kyjevě, kde poradce Zelenského Michailo
Podoljak okamžitě prohlásil, že to není pravda, že ani po zastavení dodávek zbraní ze
západu by Ukrajina nepřestala bojovat, ale v tom případě by se válka rozšířila do celé
Evropy. Není jasné, co tím přesně Podoljak myslel, protože to znělo pomalu jako výhrůžka
západu, že když přestane dodávat zbraně, Ukrajinci zavlečou válku do Evropy.

Tím zřejmě vzpomínal na odkaz Stěpana Bandery, který přesně toto udělal po II. sv. válce,
když jeho jednotky ustoupily z Ukrajiny a rozpoutaly ozbrojený teror a válku v Evropě.
Banderovci se potom další 3 roky toulali po Evropě a kvůli jejich řádění dokonce bylo
ohroženo i osidlování pohraničí v Československu, protože Banderovci využívali prázdné
budovy a objekty v pohraničí po odsunutých Němcích.

Borrellův výrok “odšpuntoval” Podoljaka, který vztekem vybuchl a pohrozil přesunutím války z Ukrajiny do Evropy

Jde vůbec o první pravdivý výrok Josepa Borrella k tématu Ukrajiny, protože dosud pouze
vypouštěl dezinformace a propagandu. Výrok o tom, že válku lze zastavit prostě ukončením
dodávek zbraní Kyjevu, je jasným důkazem i pro Kreml, že má pravdu naprosto ve všem o
tom, proti komu vlastně Ruská armáda na Ukrajině bojuje. Nebojuje proti Ukrajincům, ale je
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to válka proti Evropské unii a potažmo zemím NATO, které dodávají zbraně ukrajinské
státní mrtvole.

To je nový výraz a označení pro Ukrajinu, rovněž i s označením o zombie válce n Ukrajině.
Ukrajinská armáda již byla zničena několikrát po sobě, ale z ciziny je neustále
oživována a udržována v posmrtném životě dalšími a dalšími dodávkami zbraní, které
se postupně dostávají do sbírek ruských vojenských muzeí. Ukrajinci budou bojovat na
Ukrajině, dokud to půjde, a když to už nepůjde, přenesou válku do Evropy. Úplně stejně
jako Banderovci, o tom nepochybujte. Ten proces mají natrénovaný.

Once again… Termination of the supply of weapons to Ukraine absolutely does
not "end the war immediately". This is a pure oxymoron. The only solution is the
immediate withdrawal of the Russian occupation troops from the foreign
sovereign territory… And terminating the supply…

— Михайло Подоляк (@Podolyak_M) May 10, 2023

Jestliže uvidí, že na Ukrajině už není pro ně prostor a bezpečno, přesunou se do Polska,
na Slovensko, do Česka, začnou zřizovat vlastní kontrolní body na silnicích, začnou
budovat samosprávné tábory, s vlastními státními úřady a systémy řízení (ukrajinská pošta
již mimochodem v ČR otevírá první pobočky), stejně jako se o to pokoušeli po II. sv. válce v
Evropě.

Tyto banderovské skupiny budou úplně stejně jako tenkrát po roce 1945 vybaveny
moderní vojenskou technikou. Tehdy to byly zbraně SS, pod jejichž křídly
Banderovci sloužili. Dnes to budou americké a západní zbraně, raketomety, houfnice,
Stingery, Javeliny a další zbraně, které stáhnou do EU z Ukrajiny pod záminkou, aby ty
zbraně nedostaly do ruky Rusové. Jenže Banderovci se těch zbraní na území EU nevzdají.

Ustupující ukrajinská armáda by se zřejmě z Ukrajiny evakuovala do příhraničních oblastí zemí EU sousedících s Ukrajinou

Ustanoví novou Ukrajinskou osvobozeneckou armádu, jako byla Banderova OUN/UPA,
která se zbraněmi SS ustupovala do Evropy před Sovětskou armádou. A kdo tu
banderovskou armádu v EU odzbrojí? Čaputová na Slovensku? Nebo Morawiecki s Dudou
v Polsku? Kolaps ukrajinské armády by skutečně vedl k přesunu zbytků armády AFU
na západ Ukrajiny. A pokud by se Rusové dostali až tam, celá ta banderovská
sebranka by se i se zbraněmi vydala do EU jako Ukrajinská osvobozenecká armáda.

Ta by si potom vytvořila samosprávné základny v pohraničních zemích. Slováci to zažili už
jednou po roce 1945, když se banderovská vojska zahnízdila na Slovensku. A znovu by se
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to zopakovalo, ale ve větším formátu. Ukrajinci by s sebou přitáhli tolik západních zbraní,
které dostali ze západu, že by se z nich rázem stala nejsilnější armáda v EU a byli by si své
síly vědomi. A měli by požadavky na EU.

Josep Borrell v pořadu španělské televize

Nemyslete si, Podoljak neplácá do větru, tento plán na útěk do EU s celou armádou stejně,
jako to udělal Bandera, mají stále v šuplíku jako záložní plán, až se všechno na Ukrajině
položí a západ přestane jednoho dne posílat prašule a zbraně. To bylo Podoljakovo
varování EU, že když přestanou posílat zbraně, Banderovci nasunou při ústupu z Ukrajiny
do EU svá vojska.

Ta prostě potom přejmenují z AFU na Osvobozeneckou armádu, která si udělá základny v
příhraničních zemích EU. Proč myslíte, že Čaputová do nové úřednické vlády na
Slovensku po pádu těch nemehel z Hegerovy vlády jmenovala lidi [2] z okolí George
Sorose, GlobSecu a nevládních NGO organizací s vazbami na americké ministerstvo
zahraničí? Oni s tím počítají jako s mnoha variantami.

Kyjev má pro krizovou situaci kapitulace či zrady západu připravený plán na evakuaci vojsk AFU do EU i s výzbrojí podle

modelu jednotek OUN/UPA Stěpana Bandery

Ustupující ukrajinská armáda nepřenechá Rusům sama sebe, k tomu nedojde. Pokud bude
hrozit, že Rusové vezmou celou Ukrajinu, tak ta ukrajinská armáda se evakuuje do EU, do
příhraničních států. O tomto se dosud v médiích ještě nemluví, ale ve vojenských kruzích v
ČR to již koluje jako jeden z krizových scénářů konce války na Ukrajině a zdroj z okruhu GŠ
AČR nás o tomto scénáři informoval do redakce. Osvobozenecká armáda UA evakuovaná
do příhraničních prostor Polska, Slovenska, Maďarska a Rumunska s podporou a ochranou
americké armády, by se mohla stát destabilizačním faktorem pro celou Evropu.
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Pokud by tato armáda požadovala nesplnitelné, třeba společný útok EU, NATO a
Osvobozenecké armády UA na Rusy v té době na obsazené Ukrajině, EU by byla v pasti.
A na straně druhé by měla EU jen malé páky na to, jak tu ukrajinskou armádu
odzbrojit proti její vůli. O to samé se pokoušela československá armáda po roce
1945, když chtěla odzbrojit po zuby ozbrojené Banderovce, kteří pár měsíců předtím
bojovali v řadách SS. Ukončení dodávek zbraní na Ukrajinu by sice válku ukončilo,
minimálně na Ukrajině, ale vznikl by nový bezpečnostní problém v EU.

Příkaz prezidenta pověřující Sergeje Rjabkova, aby v dumě začal jednat o odstoupení
od smlouvy o konvenčních zbraních v Evropě

Není proto divu že pouhý den po vojenské přehlídce ke Dni vítězství v Kremlu podepsal
[3] Vladimir Putin příkaz k tomu, aby státní duma zahájila jednání o odstoupení
Ruské federace od Smlouvy o konvenčních zbraních v Evropě (CFE). Smlouva byla
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podepsána 19. listopadu 1990 v Paříži a omezovala počty vojáků v armádách, počty zbraní
jednotlivých typů, počty tanků atd. “Rusko je ve válce s NATO a EU na Ukrajině, a proto
musí od smlouvy odstoupit, protože musíme teď zbrojit a zbrojit, musíme zásadně navýšit
počty vojáků v Ruské armádě, musíme navýšit počty raket, počty stíhaček, počty tanků a v
tom nám brání tato smlouva.”

Právě tato slova zazněla dnes na ruské televizi v komentáři experta na 1. kanálu ruské
televize a je to pouze potvrzením toho, že Rusko se chystá převést průmysl do válečného
režimu jako naposledy tomu bylo za II. sv. války. Kreml tím dává najevo, že považuje
otevřenou válku s NATO za prakticky jistou, pouze se neví, kdy to bude přesně. Ještě se
vrátím ke včerejší vojenské přehlídce v Moskvě.

Na Rudém náměstí jel jenom 1 tank a za ním jen pár typů zbraňových komplexů… děsivý Putinův vzkaz západu, který média

nepochopila!

Všechna média si všimla toho, že na přehlídce jel pouze jeden jediný tank, a to historický
model T-34 a tím to haslo. Pouze jeden tank. Co to znamenalo? Nic dobrého! Podobně
jako ta událost se svinutou ruskou vlajkou se jednalo o symbol a varování. V jakém
smyslu? No přece v tom, že podívejte se… všechny naše tanky jsme už poslali anebo jsou
na cestě na Ukrajinu!

Takže proto tady máme na přehlídce jen jeden historický tank. Ale pozor… podívejte se…
máme tady na přehlídce zbraně, které jsme “ještě” na Ukrajinu neposlali! A to bylo
pouze de facto 6 typů zbraní: Expediční obrněné kolové transportéry Tigr v expediční verzi,
nové bojové vozy na platformě Ural, raketové komplexy Iskander M, PVO systémy S-400 a
strategické raketové mobilní komplexy Jars. Na závěr jely moderní transportéry APC
Bumerang s protiradiační ochranou. Tím bylo řečeno vše.

Vladimir Putin pozoruje raketové komplexy Jars

https://aeronet.news/wp-content/uploads/VladimirPutinVictoryParade2023.jpg
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Vladimir Putin se v prostřihu kamery jenom šklebil a potutelně usmíval. Lidé bez
konceptuální logiky to nepobrali, nechápali, ale lidem s konceptuální gramotností to došlo.
Vladimir Putin tím vyslal symbol, vzkaz: “Podívejte se, které zbraně jsme ještě na
Ukrajinu a proti NATO nepoužili… expediční Tigry (expedice do zemí EU), operačně-
taktické jaderné zbraně (Iskander M), protivzdušné komplexy S-400 (schopné
sestřelovat špionážní drony ve velké vzdálenosti) a strategické jaderné balistické
rakety Jars… dívejte se dobře na krátkou přehlídku zbraní… toto všechno ještě na
Ukrajinu posláno nebylo!” Přesně o toto šlo!

Po odstoupení Ruska od smlouvy CFE stojíme jen malý krok od bodu, ze kterého není návratu

Stejně jako s tou svinutou ruskou vlajkou [4], kterou je vyslán signál o návratu Ruska k
tradicím SSSR, což potvrzuje odstoupení Ruska od smlouvy o konvenčních zbraních, tak i
tato bizarně krátká a chudá přehlídka ruských zbraní byla zinscenována jako vyslání
symbolu a vzkazu západu. Tanky na přehlídce nebyly. Jsou na frontě na Ukrajině.
Samohybné houfnice Gvozdika nebyly na přehlídce. Jsou na frontě. Polní děla nebyla na
přehlídce. Jsou na frontě. Raketomety nebyly na přehlídce. Jsou na frontě.

Tažené kanóny nebyly na přehlídce. Jsou na frontě! A stíhačky, helikoptéry a bombardéry
neletěly nad Rudým náměstím. Jsou totiž nad frontou! Takže… co ještě není na frontě?
No přece těch pár typů zbraní, co jste viděli na přehlídce! Naprosto dokonalý symbol a
vzkaz vyslaný na západ. Klasický Putinův vtípek, který vyděsí a na západě ho někteří i
pochopí. Někteří. Ten vtípek je ale myšlen vážně. Pouze tyto typy zbraní, expediční mašiny,
Iskandery, S-400 a Jars balistické ICBM rakety spolu protiradiačními APC Bumerang dosud
a zatím Kreml nepoužil… na frontě.

ICBM komplex Jars
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Tedy ne masivně, protože nějaké Tigry a Bumerangy tam již jsou. Když ale na přehlídce v
Kremlu zbyde a zůstane jen pár typů zbraní a jako pěst na oko jede v čele jediný stařičký
tank, je jasné, že jde o drsný vzkaz, co by mohlo z přehlídky rovnou do války ještě asi tak
odjet… Z toho by nám mělo dojít, jak blízko stojíme k bodu, ze kterého už nebude návratu.

Společně se symbolem svinuté ruské vlajky při zahájení přehlídky jde o zásadní
vzkaz vyslaný z Kremlu. A pokud jde o Borrella, toho ve středu večer tak neuvěřitelně
nas*ala Podoljakova ostrá reakce na Twitteru na Borrellovy výroky ze španělské televize,
že mu večer vzkázal [5], že vstup Ukrajiny do EU není na pořadu dne! Panečku, v Kyjevě
spadly hodiny ze zdi hned dvakrát po sobě v jeden den. Kdo by to řekl? Stačí pár slov a z
Ukrajiny a vedení EU jsou nepřátelé.

-VK-

Šéfredaktor AE News

PODOBNÉ ČLÁNKY

VIDEO: Rusko zažilo bod zlomu a Kreml se poprvé distancoval od státní
vlajky generála Vlasova! Ruská vlajka byla potupně během vojenské přehlídky
ke Dni vítězství nesena ve svinutém stavu na žerdi, pouze rudý prapor
Vítězství se třepetal ve větru! Naše video porovnává přehlídku vloni a letos! Je
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to signál a povel Kremlu k rekonstrukci a obnově Sovětského svazu, zaznívá
na ruských sociálních sítích! A Putin zmínil SSSR v projevu už zcela jasně!
Přinášíme exkluzivní překlad s českými titulky!

Kvě 9, 2023

VIDEO: Henry Kissinger je zpátky na scéně a předpovídá vyjednávání o míru
na Ukrajině do konce tohoto roku! A český generál-prezident Petr Pavel
odpálil na britském Guardianu atomovku, když prohlásil, že i když pomáháme
Ukrajině jak se dá, musíme se vnitřně připravit na nepříznivý výsledek!
Ukrajinská armáda utrpí během útoku na Rusy strašlivé ztráty, bez ohledu na
to, jak dopadne chystaná ofenzíva! Kdo by to řekl, že slova rozumu začnou
padat právě od generála Pavla? Fialová soldateska už řve, že je dezolát a je
nasazený Kremlem!

Kvě 8, 2023

91

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen Akismetem. V takovém
případě je diskusní příspěvek odeslán k ručnímu schválení administrátorem, což může
zabrat až 24 hodin. Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.
Děkujeme.
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od nových od starých od palců

Upozornit na

Návštěvník

A ještě jedna věc. ČR má podle zahraničního tisu postavit celou brigádu, která má
nastoupit na Ukrajinu, do jejich ozbrojených sil V souvislosti s tím, by bylo záhodno, zeptat
se vlády v ČR, co je vlastně příčinou zdražování a jestli náhodou nefinancujeme válku na
Ukrajině namísto těch, kdo ji vyvolali a hází nám jí na krk.
https://www.novarepublika.online/2023/05/uvodnik-dnesni-kosy-ukrajina-zbrane-munice-
penize-a-kdo-a-z-ceho-to-plati

Návštěvník

Borrell přibouchl Ukrajině dveře do EU, Podojlak vyhrožuje terorismem a Leyenová nás
informuje o tom, že ukrajinský zločin je odhodlán se “eurointegrovat”
Svůj k svému, viď Uršulko. Ty máš přece předky podobného střihu..

Dnešní Hlavné správy:
13:38
“Predsedníčka Európskej komisie Ursula von der Leyenová po tohtotýždňovej návšteve
Kyjeva povedala, že na ňu zapôsobilo eurointegračné odhodlanie Ukrajincov.”

A teď přijde to hlavní sdělení:
“Budúca veľvyslankyňa EÚ na Ukrajine Katarína Mathernová v tejto súvislosti pre TASR
uviedla, že Ukrajina nezačína svoj integračný proces “od nuly”, ale nadväzuje na kroky z
posledných ôsmich rokov.”🤣

Návštěvník

https://href.li/?https://www.novarepublika.online/2023/05/uvodnik-dnesni-kosy-ukrajina-zbrane-munice-penize-a-kdo-a-z-ceho-to-plati
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Nad Moskvou byla i letecká přehlídka. ale nebyla v přenosu ruské televize. V ruštíně:
proletěly 00:00 Вертолеты: Ми-26 + 4 ед. Ми-8 Ми-28Н – 5 ед. Ка-52 – 4 ед. Ми-24 – 4
ед. 01:31 Самолеты: А-50У Ил-76МД – 3 ед. Ту-160 + 4 ед. Ту-22М3 Ту-95МС – 3ед.
Ил-78 + Ту-160 – Имитация заправки в воздухе Ил-78 + Ту-95МС – Имитация заправки
в воздухе МиГ-29СМТ – 5 ед. МиГ-29СМТ – 4 ед. Су-24М – 4 ед. МиГ-31 – 4 ед. Су-57
Т-50 ПАК ФА – 2 ед. Миг-31К – 2 ед. Су-34 – 4 ед. Су-34 – 4 ед. + Су-30СМ 4 ед. +
Су-35С 2 ед. МиГ-29 – 4 ед.+ Су-30СМ – 5 ед. Стрижи и Русские Витязи – фигура
Кубинский бриллиант. Су-25 – 6 ед. с дымами триколор.
K těm Ukrajincům v Evropě: Oni se nás ptát nebudou, ani pana Borrella, prostě vtáhnou do
odzbrojené Evropy a budou diktovat. Zbraně mají oni, ne NATO.

Návštěvník

Chazaři (Kumáni, Kipčaci) chtějí zničit bělochy!

Češi, jsme Slované a Keltové, konec vlády Chazarů!

Vezměme moc do svých rukou! Do boje proti parlamentu Chazarů, vládě Chazarů,
radnicím Chazarů, Chazarům ve školách, televizích a divadlech! Drze si vyvěsili své
modrožluté vlajky!

Musíme je zastavit, obklíčit, postavme barikády okolo Poslanecké sněmovny na
Malostranském náměstí! Květen 1945 v Praze – 2200 barikád a 30 000 bojovníků!

Chazaři vyhlásili válku Čechům v pátek o šabatu 17. listopadu 1989. Rozkradli náš
průmysl, zemědělství, banky, srovnáno se zemí. Kradou naše daně a exekuce!

Ze zlodějů Chazarů se od roku 1989 stali milionáři a miliardáři, z českého národa otroci ve
své vlasti! Chazaři čistí český prostor pro Velký Izrael!

Chazaři genocidují český národ:
– likvidací našeho průmyslu a zemědělství, nezaměstnaností, nízkými mzdami,
nedostupností bydlení, exekucemi,
– falešným covidem a injekcemi,
– válkou proti Rusku, uměle předraženým plynem, vodou, elektřinou a pesticidovým
potravinami od Babiše i z Ukrajiny!
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Chazaři (jméno vzniklo z tureckého slovesa putovat) byli původně kočovným
turkotatarským či přesněji řečeno turkicky hovořícím loupeživým kmenem, jenž se v 6.
století dostal do stepních oblastí mezi Černým a Kaspickým mořem. Též se nazývali
Kumáni nebo Kipčaci. Turkické loupeživé kmeny byli Hunové, Avaři, Chazaři (Kumáni,
Kipčaci), Tataři, Pečeněhové, Maďaři a Bulhaři, Seldžučtí Turci, Osmanští Turci,
Mamlúkové, Tímurovci.
Turkické národy
https://cs.wikipedia.org/wiki/Turkick%C3%A9_n%C3%A1rody
Chazarie
https://cs.wikipedia.org/wiki/Chazarsk%C3%A1_%C5%99%C3%AD%C5%A1e
Černomořské stepi a střední Asie do té doby patřily Slovanům a íránskému národu Skythů.
Etnicky byla Chazarie osídlena převážně Turky a hlavami státu byli kagan a bek. Od roku
618 vládla Chazarii západoturkická královská (kaganská) dynastie rodu Ašına.
Chazaři žili z vybírání daní od okolních vazalských kmenů a tranzitního obchodu. Jak píší
historici, obchod s otroky byl hlavním zdrojem příjmů kaganátu. Pravidelné nájezdy na
sousední země (převážně slovanské) daly Chazarům velké množství otroků, kteří byli
prodáni do celého světa. Podle svědectví středověkého cestovatele Ibráhíma ibn Jakuba
vytěžili Chazaři ze slovanských zemí nejen kožešiny a koně, ale hlavně válečné zajatce na
prodej do otroctví, dále chlapce, dívky a děti. Druhým zdrojem obohacení byl tranzitní
obchod Hedvábné stezky s luxusním zbožím – hedvábím, kořením a zlatem, z něhož
vybírali clo do státní pokladny Chazarie.
Chazaři nejprve konvertovali k islámu, když arabský vojevůdce Marwán II. z Umajjovské
říše (sídelním městem Umajjovců byl Damašek) v letech 732-737 porazil chazarskou
armádu vedenou kaganem Bulanem a požadoval, aby kagan přijal islám. Bulan souhlasil.
Následně se arabské jednotky stáhly zpět přes Kavkaz.
V 9. století, za Bulanova vnuka, kagana Obadiji, přijala judaismus většina turkické šlechty a
judaismus se stal státním náboženstvím.
Byzantští diplomaté Cyril a Metoděj v roce 860 podnikli misii na Krym a šířili v Chazarské
říši křesťanství. Vyzvedli z moře ostatky papeže svatého Klimenta, jsou uloženy v bazilice
svatého Klimenta v Římě.
https://cs.wikipedia.org/wiki/Cyril_a_Metod%C4%9Bj
Většina dnešních “evropských židů” jsou potomci turkických kmenů, nikoliv Semitů ze
Středomoří.
Vojenské vrstvy Chazarské říše zůstaly u islámu a přízviska Tatar podle kmene Tata. To je
dnes 8 milionů Tatarů na Ukrajině a v Ruské federaci, např. autonomní republika Tatarstán
v RF a nejbohatší ukrajinský oligarcha muslim Tatar RInat Achmetov. V roce 2014 ruští
povstalci znárodnili Achmetovovi uhelné doly, které ukradl státu, podobně jako českému
státu ukradli OKD Bakala a Karbon Invest a Appian a Tykač MUS Mosteckou uhelnou.

https://href.li/?https://cs.wikipedia.org/wiki/Turkick%C3%A9_n%C3%A1rody
https://href.li/?https://cs.wikipedia.org/wiki/Chazarsk%C3%A1_%C5%99%C3%AD%C5%A1e
https://href.li/?https://cs.wikipedia.org/wiki/Cyril_a_Metod%C4%9Bj
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230 000 krymských Tatarů v roce 1944 deportoval Stalin z Krymu do Uzbekistánu jako trest
za kolaboraci s nacismem. Krym byl součástí Turecka do 1783 anexe Kateřinou II. Velikou
v páté rusko-turecké válce.
https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/obavane-tatary-vyhnal-z-krymu-stalin-na-
spravedlnost-cekaji-dodnes.A101130_204354_zahranicni_vel
Kníže Kyjevské Rusi Svjatoslav v roce 968 rozprášil Chazarskou říši a Chazaři (Kumáni,
Kipčaci) pokračovali v letech 900 – 1220 jako obrovský státní útvar Kumánie, Kumánsko-
kypčacká konfederace, později Zlatá horda, která se v 15. století rozpadla na menší
chanáty.
Toto je vlajka Kumánie (900 – 1220) na území dnešní Ukrajiny, Moldávie, jihu Ruska,
Rumunska.
https://czwiki.cz/Lexikon/Kum%C3%A1ni
https://www.facebook.com/HungarianCumans/posts/this-is-the-flag-of-cumans-the-cumans-
created-an-empire-between-900-and-1220-the/1682466035168116/

Návštěvník

Už se perou ?

„Kalifornia de facto vyhlásila bankrot. Štát odmietol zaplatiť dlh federálnej vláde (prijatý
počas covidu) vo výške 18,6 miliardy dolárov. Kalifornia odmietla zaplatiť dlhy do štátnej
pokladnice.

Návštěvník

Takhle má vypadat vzorové dezinformační dílo…Totální očista Bandery, pomlčení o
československých obětích řádění ve Volyni i u nás po válce, symbol černé slunce není u

https://href.li/?https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/obavane-tatary-vyhnal-z-krymu-stalin-na-spravedlnost-cekaji-dodnes.A101130_204354_zahranicni_vel
https://href.li/?https://czwiki.cz/Lexikon/Kum%C3%A1ni
https://href.li/?https://www.facebook.com/HungarianCumans/posts/this-is-the-flag-of-cumans-the-cumans-created-an-empire-between-900-and-1220-the/1682466035168116/
https://href.li/?https://i.postimg.cc/NMr8HK5p/1c12133b30fd3470a25621a7dd636e2c-extract-328-79-1769-995-resize-820.jpg
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Azova prý nacistický atd.. člověk by vážně zvracel jak manipulují s lidmi a přitom nastupuje
globální digitální bezhotovostní fašismus a všichni do něj vplují díky těmto nic
netušíc..Nejen žádné varování před tou hrůzou, ale překrucování faktů a historie..kterou si
tak ihned zopakujeme..moc hezký…

Fašisté na Ukrajině. Mýty, legendy a pravda skrytá za symboly
Napsal/a Vojtěch Dárvík Máca 11. května 2023
https://hlidacipes.org/fasiste-na-ukrajine-myty-legendy-a-pravda-skryta-za-symboly/?
utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-
internetu#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box

Návštěvník

NEJVĚTŠÍ PARAZIT PŘEVZAL OFICIÁLNĚ KONTROLU NAD UKRAJINOU – A TO S
ÚSMĚVEM A V RUKAVIČKÁCH (vzhledem na ty dvě gorily v zadu)

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Ukrajina a BlackRock podepsaly dohodu o kontrole nad majetkem země…

……………………………………………………………………………………………………..

8. května 2023 byla podepsána dohoda mezi Ukrajinou a americkou korporací BlackRock
Financial Market Advisory (BlackRock FMA) o spuštění „Ukrajinského rozvojového fondu“.
Jejím oficiálně oznámeným cílem je přilákat soukromé investice pro velké projekty na
Ukrajině v energetice, infrastruktuře a zemědělství.

 Dohoda, jak uvádí tisková služba Kanceláře prezidenta (OPU), de jure zajišťuje finanční
služby, konzultace a podporu pro Rozvojový fond Ukrajiny přilákáním zahraničního

https://href.li/?https://hlidacipes.org/fasiste-na-ukrajine-myty-legendy-a-pravda-skryta-za-symboly/?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box
https://href.li/?https://cdnn1.ukraina.ru/images/sharing/article/1046110230.jpg
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soukromého kapitálu do země. Ve skutečnosti se jedná o téměř úplný přenos státní
suverenity, především ekonomické, na externí podnikové řízení.

Od nynějška bude BlackRock řídit, tedy hromadit a převádět do offshorových fondů zaslané
západními vládami na pomoc Ukrajině. Tyto prostředky jsou již částečně obdrženy a stejně
jako existují plány, že po vítězství nad Ruskem půjdou na Ukrajinu. Už se mihla částka
takových možných příjmů 414 miliard dolarů.Není slabý kousek.

Mezitím se nekoná žádné vítězství, jak píší ukrajinská média, BlackRock již získal kontrolu
nad nejdůležitějšími průmyslovými aktivy Ukrajiny, které Zelenského tým prozíravě
„znárodnil“ od ukrajinských oligarchů. K dnešnímu dni již investiční portfolia amerického
finančního gigantu, přímo nebo prostřednictvím jiných firem, již údajně zahrnují Metinvest,
DTEK, MHP agro-průmyslový holding, Naftogaz (prostřednictvím Kondor Finance Plc),
Ukrzaliznytsia (prostřednictvím Rail Capital Markets a Network Rail MTN Finance Plc), dále
Ukravtodor a Ukrenergo, Ukroboronprom, Energoatom, regionální plynárenské společnosti,
regionální energetické společnosti atd. atd.

Jinými slovy, bez hluku a prachu se BlackRock stává vlastníkem hlavních ukrajinských
podniků ze seznamu strategických.

Mechanismus přechodu Ukrajiny se všemi jejími droby pod Američany je již dávno
vyzkoušený a jednoduchý jako kolejnice – umělým přivedením k bankrotu s následným
prodejem státních podniků nakupujícím. Pro nic. A to je BlackRock jako hlavní zahraniční
investor. To platí i pro majitele soukromých podniků s atraktivním majetkem, především s
právy na těžbu podloží. Budou otřepaně a hloupě drtit pomocí státních mechanismů –
sankce, trestní kauzy, zabavování majetku, aby je donutili prodat svůj majetek, také za nic,
všem těm zahraničním “investorům”.

…“BlackRock tak dostává peníze od amerických daňových poplatníků prostřednictvím
ukrajinské vlády na vypracování plánu, který zajistí úspěch jejich budoucích investic na
Ukrajině…“

Jak píší americká a ukrajinská média. Obecně řečeno, tato dohoda byla projednána a
odsouhlasena v základních podmínkách v prosinci 2022 prezidentem Zelenským a
generálním ředitelem BlackRock Larry Finkem ve formě „memoranda o porozumění“…(jak
jinak, mafiáni to jinak neumějí)



16/17

https://ukraina.ru/20230511/1046110230.html

Návštěvník

Dnes by to řádění ukronácků asi těžko likvidovala čs armáda, tak jak to dělala v roce 1945 (
https://www.vhu.cz/vpad-banderovcu-na-uzemi-ceskoslovenska-v-letech-1945-1947/ ). Za
prvé armádu nemáme. Tu nám zlikvidoval Havel a spol. hned po roce 89. Za druhé máme
ve vedení státu lidi, které podezírám podle toho jak jednají a jak se chovají, že jsou potomci
Angličany poňoukaných nacionálně fanatických etnických skupin z roku 1917,1918 ( nelze
je nazvat Ukrajici, protože Ukrajina existuje až od roku 1922, díky tomu, že vznikl SSSR).
Ty nám sem zavlekl Masaryk, když po jeho pobytu v carském Rusku v letech 1917 a 1918
pod falešným jménem a anglickým pasem tzv. pobýval v Kyjevě, Petrohradu a Moskvě.
cituji z ( http://tg-masaryk.cz/mapa/index.jsp?id=298&misto=Pobyt-T.-G.-Masaryka-v-roce-
1917 ): ” Pro cestu do carského Ruska získal 12. dubna 1917 za svého pobytu v Anglii pas
vystavený srbským vyslanectvím na jméno Thomas George Martin. Těsně před odchodem
z Anglie získal ještě anglický pas na krycí jméno Thomas George Marsden, v něm jsou
vidovány jak jeho cesty z Británie do Ruska, tak později z Ruska do Ameriky.”. Když
krachnuly v roce 1918 snahy Anglie v Carském Rusku, tak Thomas George Martin utekl
přes Vladivostok do USA.( http://tg-masaryk.cz/mapa/index.jsp?id=305&misto=Pobyt-T.-G.-
Masaryka-1917/1918 , http://tg-masaryk.cz/mapa/index.jsp?id=306&misto=Navsteva-T.-G.-
Masaryka-v-roce-1918 ). Následně jaká to náhoda, bylo založeno Československo, i s tím
apendixem k Zakarpatské Rusy. Musela to být tehdy pro pupíky v USA a Anglii strašná
představa, že by ty lidi z oněch nacionálně fanatických skupin okolo Kyjeva, Lvova a
dnešního Ivano Frankovska rovněž utekli do USA. Takže vytvořit koridor pro utečence do
Československa byl celkem pochopitelný tah. Stejně jako dneska jim tehdejší prozápadní
tzv. politici vytvářeli podmínky. Vybudována Ukrajinská hospodářská akademie a Ukrajinský
technicko-hospodářský institut ( nevím proč Ukrajinská, když ti uprchlíci přeci nebyli
Ukrajinci, neboť Ukrajina ještě neexistovala.) ( https://sbirkysk.nkp.cz/index.php?

https://href.li/?https://1gr.cz/fotky/idnes/12/021/cl5/FRO40e8df_profimedia_0102.jpg
https://href.li/?https://ukraina.ru/20230511/1046110230.html
https://href.li/?https://www.vhu.cz/vpad-banderovcu-na-uzemi-ceskoslovenska-v-letech-1945-1947/
https://href.li/?http://tg-masaryk.cz/mapa/index.jsp?id=298&misto=Pobyt-T.-G.-Masaryka-v-roce-1917
https://href.li/?http://tg-masaryk.cz/mapa/index.jsp?id=305&misto=Pobyt-T.-G.-Masaryka-1917/1918
https://href.li/?http://tg-masaryk.cz/mapa/index.jsp?id=306&misto=Navsteva-T.-G.-Masaryka-v-roce-1918
https://href.li/?https://sbirkysk.nkp.cz/index.php?page=sbirky&id=27
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page=sbirky&id=27 ). Pak přišla 2. sv. válka, tu vyhrálo SSSR a díky tomu vznikly ochranné
mechanismy proti dalšímu vpádu nacionálně fanatických lidí z řad Ukrajinců. Dnes s dnešní
vládou těžko předpokládat, že by se na ochranu Česka a Slovenska stavěly oddíly, které by
proti těmto živlům stály, tak jako v roce 1945 ( https://www.vhu.cz/vpad-banderovcu-na-
uzemi-ceskoslovenska-v-letech-1945-1947/ ).Navíc se Zápaďákům podařilo na Ukrajině
vybudovat daleko silnější skupinu nacionálně fanatických šovinistů. A vše naznačuje, že
Západ na Ukrajině to zase bude donucen to odpískat, jako v roce 1918.

Návštěvník

Borrell má dobrou kravatu.

Návštěvník

Dala se očekávat situace, že jednoho krásného dne, západ hodí Ukrajinu přes palubu.
Nedávno bylo v jednom článku (už si nepamatuji kde), že se z Ukrajiny do Evropy vrací
zpět spousta evropských psychopatů, kteří si na Ukrajině zařádili, získali kontakty na různé
Azovce a podobné organizace, vlastní velké množství zbraní a násilí mají jako drogu, která
jim teď bude chybět. Takovým ne-lidem je v podstatě jedno, jestli se dopouštějí zločinů na
Rusech nebo na komkoli jiném.
Podoljak tedy vyjevil pravdu o tom, co jsou ti ukro-zmetci zač a jak bude vývoj pokračovat,
pokud se někdo začne s podporou cukat. A pokud se k nim otočí o 180 stupňů, může za
svá minulá “dobrodiní” očekávat ránu do zad nebo něco horšího..
Konkrétně v polské Vratislavi je prý dnes každý třetí obyvatel ukrajinské národnosti a ve
Varšavě je to ještě horší. K tomu si připočtěme ukrajinské vojáky ve výcviku, mezi nimiž je
asi také hodně přívrženců ukro-režimu a máme zaděláno na problémy a s pověstnou
knedlíkovou pohodou a bezpečím při vršení nákupních košíků v supermarketech může být
z bezpečnostních důvodů konec.
V Polsku je prý kriminalita z řad ukrajinské národnosti tak vysoká, že se raději neuvádí a
zamlčuje, což není neznámým jevem v západní Evropě v souvislosti s barevnými migranty.
Mnohde to bude podobné.

https://href.li/?https://sbirkysk.nkp.cz/index.php?page=sbirky&id=27
https://href.li/?https://www.vhu.cz/vpad-banderovcu-na-uzemi-ceskoslovenska-v-letech-1945-1947/

